

TABLE OF CONTENTS

目 录

SnO₂ 中空球的制备、表征以及 NO₂ 气敏特性研究

Preparation, Characterization and NO₂ Gas Sensing Property of SnO₂ Hollow Spheres

- 刘楠楠, 孙鉴波..... 119

基于经典力学法的地铁门洞式支架可靠性应用研究

Reliability Application Research of Subway Door Opening Bracket Based on Classical Mechanics Method

- 付昆..... 126

尺寸参数对 AT 切石英晶体谐振器影响的三维有限元仿真

Three-Dimensional Finite Element Simulation of the Influence of Size

Parameters on AT Cut Quartz Crystal Resonator

- 刘宁欣, 付小宁..... 137

转动和磁场下的手征相变

Chiral Phase Transition for the Rotation and External Magnetic Field

- 李聪怡..... 149

高压诱导 Sb₂O₄ 等结构相变

Isostructural Transition of Sb₂O₄ during Compression

- 王建宗..... 159

红外热辐射技术显现潜指印的方法及装置研究

Research on Method and Device for Displaying Latent Fingermark by Infrared Thermal Radiation Technology

- 高飞, 蔡能斌, 黄晓春, 王长亮, 姜梅, 赵雪珺..... 167

非线性高斯体热源模型激光焊接数值模拟

Numerical Simulation of Laser Welding with Nonlinear Gaussian Body Heat Source Model

- 周世杰, 段瑞, 苏哲, 李雪峰..... 174

基于 OpenFOAM 的乏池内流动与换热计算

Calculation of Flow and Heat Transfer in Spent Pool Based on OpenFOAM

- 汪俊, 王昌胜, 王晰..... 181

动态约束离心力对系统的推进作用研究

Research on Propelling Effect of Dynamically Constrained Centrifugal Force on System

- 孙璐, 陈志刚, 张拥军, 孙长利, 李百仓, 宋平..... 193